



Emelie Olsson  
*Mötessekreterare*

PROTOKOLL  
2021-11-18 kl. 13  
SOL:L602  
Styrelsen

## Styrelsemöte 4

### Närvarande presidium

Carl-Johan Mellin  
Emelie Olsson  
Nora Karlsson

Kårordförande  
Vice kårordförande med utbildningsansvar  
Vice kårordförande med studiesocialt ansvar

*Mötesordförande*

*Mötessekreterare*

### Närvarande ledamöter

Lotta Flink  
Katarina Davidsson  
Linnea Landegren *ledamot, ordf. AMU*  
Mia Huovilainen

### Ständiga adjungeringar

Kristina Arnrup Thorsbro, *inspektor t.o.m §12*

### Adjungeringar

Nickie Larsen, *vice ordförande i utbildningsvetenskapliga studentrådet t.o.m §16*

Saber Malmgren, *studentrådsordförande för filosofiska studentrådet t.o.m §12*

Aaron Milz, *kandidat till institutionsstyrelserepresentant t.o.m §10*

Gry Molinder, *kandidat till suppleant till institutionsstyrelserepresentant t.o.m §10*

Isak Enström, *kandidat till suppleant till institutionsstyrelserepresentant t.o.m §12*

ordf

sek

jus

§ Ärende	Beslut/kommentar
1. Mötets öppnande	Ordförande Carl-Johan Mellin förklarade mötet öppnat klockan 13.26.
2. Fastställande av röstlängd	Enligt stadga § 3.4.6 är styrelsen beslutsmässig vid 1 presidial och 3 styrelseledamöters närvaro. Beslut nås via enkel majoritet.  Styrelsens sekreterare registrerade närvaro- och yttranderätt.  <b>Styrelsen var beslutsmässig.</b>
3. Val av justeringspersoner & justeringstid	Linnea Landegren kandiderade till justeringsperson.  <b>Styrelsen beslutade</b>  att välja Linnea Landegren till mötets justeringsperson.  att efter en arbetsveckas tid från tillfället då protokoll skickats ut, finna protokollet färdigjusterat. Justerat protokoll signeras i sin senaste form senast en vecka efter det att mötessekreteraren meddelat att protokollet är färdigt för påskrift.
4. Mötets behöriga utlysande	Kallelse och handlingar ska finnas tillgängliga tre arbetsdagar innan mötet äger rum.  Handlingar skickades ut den 15 november.  <b>Styrelsen beslutade</b>  att finna mötet behörigt utlyst.
5. Fastställande av föredragningslistan	Carl-Johan yrkade på  att lägga till en ny punkt 13 "Åskande från urådet." att lägga till en ny punkt 17 "Framtiden för TeRF" att lägga till en ny punkt 18 "JLM undersökning"

C-M  
ordf

EO  
sek

RR  
jus



### Styrelsen beslutade

att bifalla Carl-Johans yrkanden.  
att fastställa dagordningen med föreslagna  
ändringar och justera numreringen därefter.

### 6. Adjungeringar

### Styrelsen beslutade

att Saber Malmgren adjungeras in med närvaro-  
och yttranderätt på styrelsemöte 4 i egenskap av  
Studentrådsordförande för filosofiska studentrådet.

att Nickie Larsen adjungeras in med närvaro- och  
yttranderätt på styrelsemöte 4 i egenskap av vice  
ordförande i utbildningsvetenskapliga studentrådet.

att Aaron Milz adjungeras in med närvaro- och  
yttranderätt på styrelsemöte 4 i egenskap av  
kandidat till institutionsstyrelserepresentant.

att Gry Molinder adjungeras in med närvaro- och  
yttranderätt på styrelsemöte 4 i egenskap av  
kandidat till suppleant till  
institutionsstyrelserepresentant.

att Isak Enström adjungeras in med närvaro- och  
yttranderätt på styrelsemöte 4 i egenskap av  
kandidat till suppleant till  
institutionsstyrelserepresentant.

### 7. Föregående mötesprotokoll

*Bilaga:*

*1a) PC-beslut 1 SIGNERAT*

*1b) PC-beslut 2 SIG NIKERAT*

### Styrelsen beslutade

att lägga protokollen till handlingarna.

### 8. Information

#### a) Presidiet

i) Ordförande

ii) VKOU

iii) VKOS

#### b) Styrelsen

#### c) Ekonomi

#### a) Information från presidiet

##### i) Information från ordförande

##### ii) Information från VKOU

Linnea frågade om Praktikkursen eftersom  
hon genom AMU har suttit i den  
arbetsgrupp som tagit fram kursen.

##### iii) Information från VKOS

*C-M*  
...

ordf

*EO*  
...

sek

*JA*  
...

jus

## d) Övrigt

*Bilagor:*

- 2a) *Rapport ordförande*
- 2b) *Rapport VKOU*
- 2c) *Rapport VKOS*
- 2d) *Rapport ekonomi*

Arbetsmarknadskollegiet har haft möte där Nora och Linnea diskuterat möjligheten att ha kårövergripande gällande arbetsforum.

Nora informerar om att det kommer att hållas en JML-serie för anställda vid HT-fakulteterna under 2022 som har tagit in kommentarer från STUDS rapport *Diskriminering på HT-fakulteterna 2021*.

- b) Information från styrelsen  
HTX save-the date är utskickat och den mer praktiska planeringen har börjat. Arbetsgruppen har utökats med personer som är aktiva i kåren men inte sitter i styrelsen.
- c) Ekonomi  
Vi kommer att hinna med att skicka in kårens årsredovisning till LUs årsredovisning.
- d) Övrigt

## 9. Avtal att lyfta

*Bilaga:*

- 3a) *Avtal ForInsight HTS 2021-11-08*
- 3b) *Avtal G BGHTS (läarsittning)*
- 3c) *Avtal BL HTS (tacksittning)*
- 3d) *Avtal Hallands HTS (äterträff)*

**Styrelsen beslutade**

att lägga avtalen i bilagorna 3a-3d till handlingarna.

## 10. Val av institutionsstyrelserepresentant

*Bilaga:*

- 4a) *Kandidatur Sonja Holmer representant i filosofiska institutionsstyrelsen*  
*Sen handling 1) Motivering för posten som institutionsstyrelserepresentant*

Carl-Johan yrkar på ett valförfarande av 5 minuter för presentation och utfrågning av kandidaten och att en diskussion av alla kandidaterna sker efter samtliga presentationer i respektive ärende för §10-§12.

**Styrelsen beslutade**

att bifalla Carl-Johans yrkande på valförfarande.

Sonja Holmer hade inkommit med en skriftlig kandidatur.

  
 ...  
 ordf

  
 sek

  
 jus



Aron Milz presentation, utfrågning.

Gry Molinder presentation, utfrågning.

Isak Enström presentation, utfrågning.

Diskussion av kandidaterna. Kandidaterna deltog ej i diskussionen.

#### **Styrelsen beslutade**

att välja Aaron Milz och Sonja Holmer till ordinarie studentrepresentanter i den filosofiska institutionsstyrelsen.

att välja Gry Molinder och Isak Enström till suppleanter till studentrepresenanterna i den filosofiska institutionsstyrelsen.

**Ordningsfråga:** 14.19 Aron Milz och Gry Molinder lämnade mötet.

#### 11. Stadfästning av studentrådsordförande

Presentation och utfrågning av Saber Malmgren för stadfästning som studentrådsordförande för filosofiska studentrådet.

#### **Styrelsen beslutade**

att stadfästa valet av Saber Malmgren som ordförande för det filosofiska studentrådet.

#### 12. Val av representant i universitetskollegiet

14.31 Saber Malmberg lämnade mötet.

Kristina Arnrup Thorsbro kandiderade till tillförordnad mötesordförande för §12.

#### **Styrelsen beslutade**

att välja Kristina Arnrup Thorsbro till tillförordnad mötesordförande för §12.

#### **Styrelsen beslutade**

att välja Carl-Johan Mellin till representant i universitetskollegiet.



  
 ordf                      sek                      jus



Ordningsfråga 14.35: Kristina Arnrup Thorsbro lämnade mötet.

**Paus 10 minuter**

14.35 Paus i 10 min

13. Äskande från U-rådet

Mötet startade 14.46

Ordningsfråga: 14.48 Isak lämnade mötet.

Nickie föredrog ärendet.

*Bilaga:*

*Sen handling 4) Äskande Istiden*

Diskussion

I beloppet som U-rådet äskar för är det inräknat kostnaden för att skriva ut sånghäften. Eftersom sånghäften kan skrivas ut på kåren kan det räknas av ifrån beloppet i äskandet.

Carl-Johan yrkar på att sänka äskandet till 1300 kr i och med att sånghäften kan skrivas ut på kåren och därför försvinner den kostnaden från utgifterna.

**Styrelsen beslutade**

att bevilja det reviderade äskandet på 1300kr till U-rådet ur verksamhetsfonden.

14. Diskussionspunkt: förankring och informationsdelgivning inom kåren

Carl-Johan yrkar på att bordlägga ärendet.

*Bilaga:*

*5) Förankring och informationsdelgivning inom kåren*

**Styrelsen beslutade**

att bifalla Carl-Johans yrkande.

15. Beslutspunkt: inrättande av konton

Carl-Johan föredrog ärendet.

*Bilaga:*

*6) Inrättande av konton*

**Styrelsen beslutade**

att bifalla Carl-Johans yrkande.

16. Diskussionspunkt: utvärdering av psykologstudenternas konsulttjänster

Carl-Johan föredrog ärendet.

*Bilaga:*

*7) Utvärdering av psykologstudenternas konsulttjänster*

Diskussion

Styrelsen har gärna ett gemensamt tillfälle med hela styrelsen. Annars är chefscoachning- presentationsteknik och kommunikation för presidiet något som styrelsen ser som intressant.

*C-M*

ordf

*EO*

sek

*RR*

jus

Styrelsen är sammantaget positiv till de konsulttjänster som psykologstudenterna hållit i under hösten. Styrelsen bedömer att de kan ha ett möte under våren men att konsulttjänsterna kommer att vara lågt prioriterat under våren eftersom det är mycket som händer på våren både inom kåren och utanför kåren.

### Styrelsen beslutade

att bordlägga ärendet.

**Ordningsfråga 15.11:** Nickie Larsen lämnar mötet.

Mötet ajournerades till 15.16.

### *Paus 10 minuter*

17. Arbetet med kårens långsiktiga ekonomi

15.16 mötet återupptogs.

#### *Bilaga:*

*8 ) Arbetet med kårens långsiktiga ekonomi*

Carl-Johan föredrog ärendet.

### Styrelsen beslutade

att ställa sig bakom yrkandet i bilagan.

Carl-Johan föredrog ärendet.

18. Framtiden för TeRF

#### *Bilaga:*

*Sen handling 2) Framtiden för TeRF*

Diskussion

I diskussionen om TeRF lyfts förslaget att pengarna kan användas till HTX. Diskussionen fortsätter kring att hur kåren kan använda pengarna till HTX beror på hur styrelsen ser på skyldigheten att uppfylla villkoret enligt Teologkårens beslut. En kompromiss som lyfts är att dela summan där den större delen går till HTX och en mindre summa som går till endast teologer.

Diskussionen kring TeRF pengarna har varit uppe i FUM under tidigare verksamhetsår när HTX lyftes. Teologstudenterna informerades om att det fanns pengar om en förening skapades, men medlen efterfrågades aldrig av TeRF. Styrelsen diskuterar hur aktivt HTS har informerat teologstudenterna om att pengarna finns. Det finns en oenighet i styrelsen om huruvida HTS har ansträngt sig tillräckligt i den frågan. Om man vill gå en väg för att hedra det moraliska så behöver man anstränga

*C.M*

ordf

*ED*

sek

*RR*

jus

sig mer. Man behöver inte lägga pengarna på en bal så som HTX utan pengarna kan användas till något annat. Det finns andra sätt att använda pengarna ifall FUM beslutar sig för att avveckla TeRF fonden.

Ledamöterna diskuterar kring att även om kåren eller fakulteterna inte aktivt missgynnar teologstudenter så finns det exempel på hur de missgynnas indirekt. Ett exempel är alumnrapporten som HT-fakulteterna har genomfört, som inte handlar om teologer.

Styrelsen är enig om att beslutet om TeRF måste tas i FUM med hänvisning till attest- och delegationsordningen. Det är viktigt att vi är tydliga inför FUM om att styrelsen inte är eniga utan att vi ser flera vägar, men ser inte att en teologfond är en väg fram eftersom det finns en risk att medlen inte kommer till användning.

#### Styrelsen beslutade

att finna ärendet behandlat.  
Nora föredrog ärendet.

#### 18. JLM- undersökning

*Bilaga:  
Sen handling 3) PM JLM-undersökning*

Linnea och Nora har tagit fram en enkät för att undersöka den interna miljön inom kårens verksamhet samt arbetsmiljön för studentrepresentanter. Linnea och Nora frågar styrelsen om kommentarer på upplägget och om där är något som styrelsen saknar i enkäten.

#### Diskussion

Carl-Johan lyfter några formatkommentarer. Samt att det kan vara bra att ge kårens definition av begreppen eftersom vi har hierarki även inom kåren.

Linnea lyfter att fritextsvaren i enkäten endast kommer att hanteras av Nora och Linnea för att behålla anonymiteten. Statistik och sammanfattning av fritextsvaren kommer däremot att presenteras för styrelsen.

#### Styrelsen beslutade

  
ordf

  
sek

  
jus



13. Diskussionspunkt: ansvarsfördelning under novischperioden

att finna ärendet behandlat  
Nora föredrog ärendet.

Nuvarande sexmästare har behövt ta en paus och är förhoppningsvis tillbaka till vårterminen.

Diskussion

Styrelsen lyfter att man kan lägga mer ansvar på faddrar och fixare eftersom det finns ett antal av dem som varit med innan och kan ta mer ansvar. Även om sexmästaren har behövt ta en paus behöver sexmästeriet behålla mötesfrekvensen för att behålla engagemanget. Även i sexmästeriet är det möjligt att lägga mer ansvar på ledamöterna i sexmästeriet. Flera ledamöter lyfter idén med en fixarsamordnare som kan ett större ansvar för fixarna och på så sätt avlasta novischamiralen och VKOS.

**Styrelsen beslutade**

att finna ärendet behandlat.

14. Nästa mötestid

Kommer att bestämmas över mejl.

15. Övriga frågor

Mia uppmanar styrelseledamöterna att fylla i doodlen för julmys.

16. Mötets avslutande

Mötesordförande Carl-Johan Mellin förklarade mötet avslutat kl. 16.00.



Carl-Johan Mellin  
Mötesordförande



Emelie Olsson  
Mötessekreterare



Linnea Landegren  
Justerare



ordf



sek



jus

